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BROI.0012.5.5.2016 

 

 

Protokół nr 11/16 

z posiedzenia Komisji Środowiska  

z dnia 6 grudnia 2016 roku 

 

1) Otwarcie obrad Komisji. 

 

Pan Tomasz Jezierski  Przewodniczący Komisji Środowiska  dnia 6 grudnia  2016  roku o 

godzinie 11:10
 
otworzył obrady Komisji  Środowiska. Powitał członków Komisji,  Panią Igę 

Przystałowską – Skarbnika Powiatu, Marka Szubskiego Naczelnika Wydziału Ochrony 

Środowiska i Administracji Budowlanej oraz Pana Wiesława Lamparskiego –Naczelnika 

Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami.  

 

Lista zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

2) Stwierdzenie quorum.  

 

Przewodniczący Komisji na podstawie listy obecności stwierdził, że w obradach uczestniczy 

4 radnych, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi wymagane 

quorum, a zatem obrady są prawomocne.  

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

3) Przyjęcie porządku obrad.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował radnych, iż wraz zawiadomieniem o posiedzeniu 

Komisji otrzymali porządek obrad w brzmieniu: 

 

Porządek obrad: 

1) Otwarcie obrad Komisji. 

2) Stwierdzenie quorum.  

3) Przyjęcie porządku obrad. 

4) Przyjęcie protokołu nr 10/16 z posiedzenia Komisji Środowiska z dnia 29 września 2016 r. 

5) Analiza i wyrażenie opinii w kwestii projektu uchwały Rady Powiatu we Włocławku 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na 

lata 2017 – 2023. 

6) Analiza i wyrażenie opinii w kwestii projektu uchwały Rady Powiatu we Włocławku 

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2017.  

7) Przyjęcie planu pracy Komisji Środowiska  Rady Powiatu we Włocławku na rok 2017.  

8) Sprawy różne. 

9) Zakończenie obrad Komisji. 

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają propozycje do porządku obrad? 

Wobec braku propozycji Przewodniczący Komisji poinformował, że w późniejszym terminie 

zostały członkom komisji dosłane dwa materiały tj.: projekt uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie obiektów pływających na rok 2017 oraz  

Informację Zarządu Powiatu we Włocławku z realizacji bieżących zadań z zakresu geodezji i 

kartografii ze szczególnym uwzględnieniem procesów informatyzacji. Przewodniczący 

Komisji zaproponował wprowadzenie do porządku obrad punktu pod nazwą Analiza projektu 

uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie obiektów 

pływających na rok 2017 jako punkt 7 a punkt pod nazwą Informacja Zarządu Powiatu we 

Włocławku z realizacji bieżących zadań z zakresu geodezji i kartografii ze szczególnym 

uwzględnieniem procesów informatyzacji jako punkt 8, natomiast dotychczasowy punkt 8 
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będzie punktem 9, porządek obrad będzie składał się z 11 punktów. Przewodniczący Komisji 

zapytał członków Komisji, czy mają inne propozycje. Wobec braku innych propozycji 

Przewodniczący Komisji przystąpił do procedury głosowania. 

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za poszerzeniem porządku obrad 

o punkt 7 pod nazwą: Analiza projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za 

usunięcie i przechowywanie obiektów pływających na rok 2017 i przeprowadził procedurę 

głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-4 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Następnie Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za poszerzeniem porządku obrad o punkt 

8 pod nazwą: Informacja Zarządu Powiatu we Włocławku z realizacji bieżących zadań z 

zakresu geodezji i kartografii ze szczególnym uwzględnieniem procesów informatyzacji i 

przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-4 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

przyjęła poszerzony porządek obrad. 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1) Otwarcie obrad Komisji. 

2) Stwierdzenie quorum.  

3) Przyjęcie porządku obrad. 

4) Przyjęcie protokołu nr 10/16 z posiedzenia Komisji Środowiska z dnia 29 września 2016 

r. 

5) Analiza i wyrażenie opinii w kwestii projektu uchwały Rady Powiatu we Włocławku 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na 

lata 2017 – 2023. 

6) Analiza i wyrażenie opinii w kwestii projektu uchwały Rady Powiatu we Włocławku 

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2017.  

7) Analiza projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i 

przechowywanie obiektów pływających na rok 2017. 

8) Informacja Zarządu Powiatu we Włocławku z realizacji bieżących zadań z zakresu 

geodezji i kartografii ze szczególnym uwzględnieniem procesów informatyzacji.  

9) Przyjęcie planu pracy Komisji Środowiska  Rady Powiatu we Włocławku na rok 2017.  

10) Sprawy różne. 

11) Zakończenie obrad Komisji. 

 

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

4) Przyjęcie protokołu nr 10/16 z posiedzenia Komisji Środowiska z dnia 29 września 

2016 r. 

 

Przewodniczący Komisji  poinformował, iż z posiedzenia komisji z dnia 29 września 2016 

roku został sporządzony protokół, który był do wglądu w Biurze Rady i Ochrony Informacji. 

Przewodniczący zapytał radnych, czy mają uwagi? Uwag nie było, w związku z tym 

Przewodniczący Komisji stwierdził, że protokół nr 10/16 z dnia 29 września  2016 roku został 

przyjęty.  
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5) Analiza i wyrażenie opinii w kwestii projektu uchwały Rady Powiatu we Włocławku 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na 

lata 2017 – 2023. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz zawiadomieniem członkowie komisji 

otrzymali projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2017 – 2023. Przewodniczący Komisji 

poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie tematu. 

Skarbnik Powiatu poinformowała, że art. 230 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach 

publicznych stanowi, iż sporządzenie projektu uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej 

należy wyłącznie do zarządu powiatu jednostki samorządu terytorialnego. Wieloletnia 

Prognoza Finansowa Powiatu Włocławskiego przygotowana została na lata 2017-2023. 

Długość okresu objętego prognozą wynika z art. 227 ust. 2 ustawy o finansach publicznych.  

Z wymienionych przepisów wynika, że prognozę należy sporządzić na czas nie krótszy niż 

okres, na jaki przyjęto limity wydatków dla przedsięwzięć, o których mowa w art. 226 ust. 3. 

Jednocześnie ustawa wskazuje, iż prognozę kwoty długu, stanowiącą integralną część 

Wieloletniej Prognozy Finansowej, sporządza się na okres, na który zaciągnięto oraz planuje 

się zaciągnąć zobowiązania. Wieloletnia prognoza finansowa została przygotowana na lata 

2017-2023 i została ona opracowana z uwzględnianiem przewidywanych zadań 

inwestycyjnych na rok 2017, na pokrycie deficytu, który w tymże okresie czasu ponad 8 mln 

zł będzie rozpatrywany jak również zabezpieczenie deficytu zaciągnięciem kredytu 

długoterminowego. Bo takowy w tej chwili Skarbnik może omawiać, ponieważ nie ma 

jeszcze zakończonego okresu sprawozdawczego na dzień 31 grudzień 2016 r. Wobec 

powyższego kredyty planuje się ze spłatą do roku 2023. To jest kredyt w  wysokości  ponad 8 

mln zł na pokrycie tego deficytu i  na pokrycie spłat zobowiązań wynikających z 

zaciągniętych pożyczek przez powiat Włocławki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Toruniu. Skarbnik zaznaczyła, że wskaźniki, które 

nakłada ustawa o finansach publicznych zostały spełnione. Podjęcie uchwały budżetowej w 

tym zakresie nie powinno być zagrożone jeśli chodzi o spełnienie tych wskaźników. Skarbnik 

dodała, że w dniu wczorajszym wpłynęła opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej do 

przedstawianych w dniu dzisiejszym dokumentów. Opinia jest pozytywna zarówno w 

zakresie projektu budżetu na 2017 rok jak i planowanej spłaty kredytu zaciąganego na 

pokrycie deficytu jak również w zakresie Wieloletniej Prognozy Finansowej.   

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusje. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Komisji zapytał członków, kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2017 – 2023 i 

przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-4 

Przeciw-0 

Wstrzymało się – 0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała  projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2017 – 2023. 

Projektu uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2017 – 2023  stanowi załącznik nr 4 do 

niniejszego protokołu.  

 

6) Analiza i wyrażenie opinii w kwestii projektu uchwały Rady Powiatu we 

Włocławku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2017. 

  
Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz zawiadomieniem członkowie komisji 

otrzymali projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia budżetu 
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Powiatu Włocławskiego na rok 2017. Przewodniczący Komisji poprosił Panią Skarbnik o 

przedstawienie tematu. 

Skarbnik Powiatu poinformowała, że budżet Powiatu Włocławskiego na 2017 rok zamyka 

się po stronie dochodów kwotą 82.134.095 zł  natomiast po stronie wydatków kwotą 

90.392.419 zł, tak więc w planowanym budżecie na 2017 rok wystąpi deficyt budżetowy w 

wysokości 8.258.324 zł (co stanowi 10,05 % planowanych na 2017r. dochodów ogółem), 

który planuje się pokryć bankowym kredytem długoterminowym. Dochody budżetu powiatu. 

Planuje się, że dochody budżetu Powiatu Włocławskiego w 2017 roku będą stanowiły: 

dochody własne w wysokości 30.767.539 zł, co stanowi  37,46% dochodów ogółem, 

planowane dotacje celowe z budżetu państwa – 15.379.578 zł, co stanowi 18,72% dochodów 

ogółem – 6.000.000 zł – dochodów majątkowych, co stanowi 7,30% dochodów ogółem, 

Subwencja ogólna w kwocie –  27.320.293 zł, Środki finansowe na realizację projektów z 

udziałem środków finansowych z Unii Europejskiej – 2.666.725 zł, co stanowi 3,25% ogółem 

planowanych dochodów. Planowane wydatki budżetu powiatu na 2017 rok zamykają się 

kwotą – 90.392.419 zł z tego: wydatki bieżące – 66.792.021  zł, tj. 73,89 % ogółem 

planowanych wydatków (w tym płace i pochodne – 32.944.691 zł), wydatki majątkowe – 

23.600.398 tj. 26,11% planowanych wydatków ogółem. Pozyskane dwa wnioski, które 

zyskały akceptacje przeszły i są na liście rankingowej dofinansowania dają powiatowi 6 mln 

zł. To są duże środki finansowe po które warto sięgać i na który należy zabezpieczać wkład 

własny. Oczywiście są pozostałe zadania o których zarząd biorąc pod uwagę informacje 

rozstrzyga, czy będą podejmowane i będzie prosił rade o zgodę i realizacje takiego budżetu. 

To jest np. zadanie polegające na termomodernizacji ZS w Lubrańcu. Ta szkoła rzeczywiście 

na dzień dzisiejszy po analizie wszystkich szkół powiatowych wymaga takiego zadania. ZS w 

Lubrańcu Marysinie również potrzebuje większych nakładów. Wydział Geodezji i 

Gospodarki Nieruchomości potrzebuje zabezpieczenia lokalowego i podjęcia działań takich 

które doprowadzą do poprawy tych warunków. W związku  z tym częściowo zostały 

zabezpieczone środki w  budżecie, to będą środki własne na które należy znaleźć źródło 

pokrycia i dlatego jest planowany kredyt długoterminowy. Nie są zaplanowane środki w 

budżecie w przyszłorocznym ani tegorocznym z tytułu sprzedaży nieruchomości w Brzeziu. 

Postepowanie przetargowe jeszcze trwa. Trudno przewidzieć taki wpływ gotówki jeśli ona się 

pojawi to jak najbardziej będzie poprawiała sytuacje przyszłorocznego budżetu. Jeśli chodzi o 

ten budżet to duże zmiany nie zostaną poczynione. Jedynie można potwierdzić, że deficyt 

będzie mniejszy o kwotę wpływu dochodów. To jest budżet trudny, ale możliwy do 

zrealizowania.  

Przewodniczący Komisji zapytał, czy członkowie Komisji mają pytania? 

Radny Mariusz Bladoszewski powiedział, że na jednym z posiedzeń Komisji obecni byli 

przedstawiciele pszczelarzy, którzy przedstawili problem związany ze szkodliwym 

działaniem ludzi na życie pszczół. Radny zapytał, czy w ramach budżetu byłaby możliwość 

wygospodarowania środków na kampanię informacyjną promującą ochronę pszczół. Radny 

zaproponował, żeby to był jakiś komunikat w mediach.  

Przewodniczący Komisji zapytał, czy nie mogłoby to zostać wykonane w ramach środków z 

ochrony środowiska? 

Skarbnik Powiatu powiedziała, że zadania musza się wpisywać w katalog zadań, które są 

ustawie prawo o ochronie środowiska, ponieważ dochody pozyskiwane przez powiat z tego 

tytułu muszą zostać wydatkowane na cele wynikające z ustawy. Do tej kwestii powinien się 

ustosunkować Wydział Ochrony Środowiska i Administracji Budowlanej. Są w budżecie 

przewidziane planowane dotacje w zakresie dofinansowania lub sfinansowania zadań 

inwestycyjnych z zakresu ochrony środowiska. Jeśli chodzi o cele informacyjne to trudno 

Skarbnik powiedzieć, czy będzie taka możliwość. Wydatkowanie środków musi być zgodnie 

z przypisanymi zadaniami. Trzeba znaleźć podstawę prawną, aby móc mówić o 

wydatkowaniu środków.  

Przewodniczący Komisji powiedział, że okres wiosenny jest najlepszym okresem, kiedy 

takie informacje powinny się pojawiać.  
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Skarbnik Powiatu powiedziała, że zadania muszą być bezpośrednio związane z ochroną 

środowiska.  

Radna Jadwiga Fijałkowska zapytała jak w skali roku w odsetkach wyglądają kredyty i 

pożyczki? Która forma jest korzystniejsza? 

Skarbnik Powiatu powiedziała, że w tym roku kiedy była analizowana potrzeba znalezienia 

źródła finansowania zadań związanych z termomodernizacją skorzystano z pożyczki 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  z uwagi na to, ze ta pożyczka jest 

opracowaną korzystnej niż kredyt komercyjny. Jeśli chodzi o pożyczki WFOŚ jest możliwość 

częściowego umorzenia w ostaniem roku spłaty.  

Radny Wojciech Rudziński zapytał z usług jakiego banku korzysta powiat włocławski? 

Skarbnik Powiatu powiedziała, że z Kujawsko Dobrzyńskiego Banku Spółdzielczego.  

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają jeszcze jakieś uwagi? 

Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za 

pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2017 i przeprowadził procedurę 

głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-4 

Przeciw-0 

Wstrzymało się -0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2017. 

Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Włocławskiego na rok 2017 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

7) Analiza projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i 

przechowywanie obiektów pływających na rok 2017. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że członkowie komisji otrzymali projekt uchwały w 

sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie obiektów pływających na 

rok 2017. Przewodniczący Komisji poprosił Pana Naczelnika Wydziału Ochrony Środowiska 

i Administracji Budowlanej o przedstawienie projektu uchwały. 

Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska poinformował, że ustawa o bezpieczeństwie 

osób przebywających na obszarach wodnych  nakłada na powiat obowiązki prawne związane 

z bezpieczeństwem na obszarach wodnych.  Zgodnie  z art. 31 ust. 1 w/w ustawy, rada 

powiatu corocznie ustala w drodze uchwały wysokość opłat za usunięcie statku lub innego 

obiektu pływającego i za jego przechowywanie. W projekcie uchwały są przedstawione 

opłaty za usuniecie i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających z obszaru 

wodnego  Powiatu Włocławskiego.  

Przewodniczący Komisji zapytał, czy w projekcie uchwały zostały zaplanowane 

maksymalne stawki? 

Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska poinformował, że są stawki maksymalne i są w 

takiej samej wysokości jak w roku ubiegłym. 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy miało miejsce na terenie powiatu włocławskiego 

usuwany statek? 

Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska poinformował, że taka sytuacja nie miała jeszcze 

miejsca. 

Radny Mariusz Bladoszewski zapytał, czy powiat włocławski ma  w tym zakresie podpisaną 

umowę z jakimś podmiotem, który będzie zajmował się usuwaniem statków? 

Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska poinformował, że nie ma podpisanej umowy.  

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są jeszcze pytania? 
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Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za 

pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie 

ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie obiektów pływających na rok 2017 

i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-4 

Przeciw-0 

Wstrzymało się -0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie ustalenia 

wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie obiektów pływających na rok 2017. 

Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie ustalenia wysokości opłat za 

usunięcie i przechowywanie obiektów pływających na rok 2017 stanowi załącznik nr 6 do 

niniejszego protokołu. 

 

8) Informacja Zarządu Powiatu we Włocławku z realizacji bieżących zadań z zakresu 

geodezji i kartografii ze szczególnym uwzględnieniem procesów informatyzacji.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że członkowie komisji otrzymali Informację 

Zarządu Powiatu we Włocławku z realizacji bieżących zadań z zakresu geodezji i 

kartografii ze szczególnym uwzględnieniem procesów informatyzacji. Przewodniczący 

Komisji poprosił Pana Naczelnika Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomości o 

przedstawienie projektu uchwały. 

Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami poinformował, że w 

sieci wydziału pracuje aktualnie: 27 komputerów pełniących funkcji stacji roboczych w tym 

6  zakupionych w bieżącym roku ; główny serwer HP DL 380 generacji 9 z zasobami 

geodezyjnymi starostwa; serwer pomocniczy HP DL 380 generacji 5, na którym 

przechowywane są bezpieczeństwa systemu i danych oraz który pełni funkcję serwera 

systemu antywirusowego  ESET NOD32; dwa plotery firmy Canon, Jeden ploter firmy 

OCE, drukarki sieciowe atramentowe HP – 3 szt.; drukarki sieciowe laserowe Kyocera – 4 

szt.; drukarki sieciowe laserowe OKI-2 szt.; drukarki sieciowe laserowe Lexmark – 1 szt.; 

urządzenia wielofunkcyjne sieciowe – 2 szt.; kserokopiarki- 3 szt. Dostęp do Internetu jest 

realizowany poprze łącze symetryczne KPSI o prędkości 4,4 Mbit/s i łącze symetryczne za 

pośrednictwem routera Cico (Netia) prędkości 6/6 Mbit/s dedykowane do obsługi 

geoportalu. Naczelnik powiedział, że dostęp do internetu jest na bardzo niskim poziomie, 

ale Naczelnik ma nadzieje, że Zarząd Powiatu oraz Rada Powiatu podejmie decyzje 

odnośnie nowej siedziby geodezji i to ulegnie poprawie. Naczelnik dodał, że obywatele 

mogą aktualnie korzystać z geoportalu w tzw. trybie publicznym (bez ujawniania danych 

osobowych). Dostęp realizowany jest nieodpłatnie na zasadach określonych w ustawie 

prawo geodezyjne i kartograficzne. Urządzenie Firewaal – Stormshield SN 200 zapewnia 

pełną ochronę sieci na styku sieci lokalnej z Internetem. Zawiera wszystkie elementy 

niezbędne do skutecznej ochrony. Naczelnik powiedział, że w zakresie obsługi założono 

nowe pomieszczenie do obsługi kasy, aby interesanci mieli udogodnienie. Było to związane  

z kosztami, ale jest to dobre rozwiązanie. 

Skarbnik Powiatu poinformowała, że powiat podpisał umowę  z bankiem i każdego dnia 

odbierane są środki finansowe celem ich zabezpieczenia przez bank.  

Przewodniczący Komisji powiedział, że w budżecie powiatu włocławskiego 

zabezpieczone są środki finansowe na rozwiązanie problemu lokalowego Wydziału 

Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami.  

Radny Mariusz Bladoszewski zapytał, czy to będzie budynek budowany od podstaw? 

Skarbnik Powiatu poinformowała, że w tym zakresie Zarząd Powiatu będzie jeszcze 

podejmował decyzje. Rada Powiatu we Włocławku jest proszona, żeby zaplanować takie 

środki na działania. Bez konkretów trudno coś powiedzieć.  
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Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami poinformował, że 

warunki w obecnej siedzibie wydziału są tragiczne. 

Przewodniczący Komisji zapytał, jaki jest roczny koszt utrzymania? 

Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami poinformował, że sam 

czynsz rocznie to 100 000 zł plus utrzymanie.   

Radny Wojciech Rudziński zapytał, czy wydział ma odpowiedna kadrę, aby móc  w pełni 

wykonywać swoje zadania? 

Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami poinformował, że 

naczelnik na bieżąco stara się radzić tą obsługą, która posiada.  

Radny Wojciech Rudziński powiedział, że ten wydział ma najwięcej do czynienia z 

obsługą interesantów. Może warto rozważyć możliwość, aby stażystów zatrudnić np. na rok 

czasu. Przez okres czasu nabędą pewne umiejętności i można to wykorzystać, a nie uczyć 

nowego stażystę.  

Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami poinformował, że w 

wydziale każdy stażysta lub pracownik z robót publicznych jest zaangażowany w 100 % w 

prace.  

Przewodniczący Komisji zapytał, czy duża liczba jest stażystów z wykształceniem 

geodezyjnym? 

Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami poinformował, że od 

czerwca, kiedy pełni funkcje naczelnika, żaden ze stażystów nie miał wykształcenia 

geodezyjnego, zazwyczaj jest to wykształcenie humanistyczne.  

Radny Wojciech Rudziński zapytał o sprzęt komputerowy, czy jest to nowy sprzęt? 

Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami poinformował, że stara 

się, aby sprzęt był funkcjonalny i od czasu do czasu nabywany jest nowy sprzęt.  

Radna Jadwiga Fijałkowska zapytała co z archiwizacją w Wydziale Geodezji i 

Gospodarki Nieruchomościami.  

Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami poinformował, że 

powinno zostać to zarchiwowane w systemie informatycznym, elektronicznie. Nie jest to 

jeszcze wykonane.  

Radna Jadwiga Fijałkowska zapytała, czy był określony czas do kiedy należy to 

wykonać? 

Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami poinformował, że był 

określony czas, ale pewnych rzeczy nie da się przeskoczyć z uwagi na brak kadry i 

profesjonalnego sprzętu do tych rzeczy. Naczelnik planuje w przyszłym roku zakupienie 

skanera z podajnikiem umożlwiającym seryjne skanowanie.  

Przewodniczący Komisji zapytał o geoportal. Wchodząc na geoportal Miasta Włocławka 

można zauważyć siec infrastruktury sanitarnej, deszczowej itd. W przypadku geoportlu 

powiatu włocławskiego są tylko granice działek.  

Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami poinformował, że powiat 

obejmuje teren wiejski. Problem polega n a tym, żeby to widzieć to na geoportalu to musi 

zostać to przerzucone na warstwę informatyczną. To jest wszystko na papierze, ale żeby 

zrobić to w wersji elektronicznej to wymaga czasu lub należy komuś zlecić 

zwektoryzowane i wtedy będzie to na warstwie elektronicznej.  

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy maja jeszcze jakieś pytania? 

Wobec braku pytań Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem Informacji 

Zarządu Powiatu we Włocławku z realizacji bieżących zadań z zakresu geodezji i 

kartografii ze szczególnym uwzględnieniem procesów informatyzacji i przeprowadził 

procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-4 

Przeciw-0 

Wstrzymało się -0 
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Na podstawie przeprowadzonego głosowania przewodniczący Komisji stwierdził, że 

komisja przyjęła Informację Zarządu Powiatu we Włocławku z realizacji bieżących zadań z 

zakresu geodezji i kartografii ze szczególnym uwzględnieniem procesów informatyzacji. 

Informacja Zarządu Powiatu we Włocławku z realizacji bieżących zadań z zakresu geodezji 

i kartografii ze szczególnym uwzględnieniem procesów informatyzacji stanowi załącznik nr 

7 do niniejszego protokołu.  

 

9) Przyjęcie planu pracy Komisji Środowiska  Rady Powiatu we Włocławku na rok 

2017.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował członków Komisji, że wraz z zawiadomieniem 

otrzymali projekt planu pracy Komisji Środowiska  Rady Powiatu we Włocławku na rok 

2017. Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają uwagi bądź propozycje 

do przedłożonego projektu planu pracy? 

Przewodniczący Komisji zaproponował umieścić w I kwartale temat pod nazwą: 

Informacja Prezesa  Pomorsko-Kujawskiego  Związku Pszczelarzy w Bydgoszczy na temat 

pszczelarstwa w powiecie włocławskim. Przewodniczący Komisji zwrócił się do Pana 

Naczelnika Wydziału Ochrony Środowiska i Administracji Budowlanej, aby przeanalizował 

możliwość wydatkowania środków z budżetu ochrony środowiska na kampanie 

informacyjną dotyczącą pszczół. Można taka informacje umieścić w jednej z gazet w której 

powiatu wykupuje strony, strony internetowej.  

Radna Jadwiga Fijałkowska powiedział, że można również taką informację przekazać do 

radia.  

Radna Jadwiga Fijałkowska powiedziała, że jeśli nie będzie można tego zrealizować w 

ramach tych środków to komisja ma możliwość zaproponowania pokrycia finansowego tego 

zadania poprzez zmniejszenie środków na nagrody w konkursie Zieleń Naszej Małej 

Ojczyzny.  

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają uwagi do planu pracy? 

Wobec braku uwag przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem planu pracy 

komisji Środowiska na 2017 rok wraz z punktem pod nazwą Informacja Prezesa  Kujawsko-

Pomorskiego Związku Pszczelarzy w Bydgoszczy na temat pszczelarstwa w powiecie 

włocławskim w I kwartale i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-4 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, ze 

Komisja przyjęła plan pracy Komisji Środowiska  Rady Powiatu we Włocławku na rok 

2017.  

Plan pracy Komisji Środowiska  Rady Powiatu we Włocławku na rok 2017 stanowi 

załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

 

10) Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają sprawy, które należałoby 

poruszyć w tym punkcie? Przewodniczący Komisji powiedział, że prawdopodobnie Komisja 

będzie musiała odbyć jeszcze jedno spotkanie ze względu na jeszcze jeden materiał,  który 

musi zostać zaopiniowany. Przewodniczący Komisji poprosił Naczelnika o przedstawienie 

problemu. 

Naczelnik Wydział Ochrony Środowiska i Administracji Budowlanej poinformował, że w 

planie pracy na rok 2016 znajduje się punkt pod nazwą Rozpatrzenie projektu uchwały w 

sprawie aktualizacji Programu Ochrony Środowiska dla powiatu włocławskiego wraz z 

Prognozą oddziaływania na środowisko z aktualizacją Planu Gospodarki Odpadami Powiatu 
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Włocławskiego na wraz z Prognozą oddziaływania na środowisko lub opracowanie nowego 

programu. Firma, która na zlecenie starostwa wykonuje ten program oddała go do 

zaopiniowania do RDOŚ, który do chwili obecnej jeszcze tego programu nie zaopiniował. 

Wnioski i prośby wykonawcy nie zawsze przynoszą oczekiwany efekt. Po ostatnich 

rozmowach w dniu 8-9 grudnia wykonawca ma otrzymać zaopiniowany program. W dalszej 

kolejności, aby mógł zostać uchwalony przez Radę Powiatu musi zostać zaopiniowany przez 

Zarząd Powiatu we Włocławku oraz Komisje Środowiska.  

Przewodniczący Komisji w związku z tym zaproponował, że jeśli materiał zostanie 

dostarczony to będzie się kontaktował zew wszystkimi członkami Komisji, aby ustalić 

posiedzenie w dogodnym dla wszystkich terminie.  

 

 

11) Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Komisji w związku ze zrealizowaniem porządku obrad dokonał dnia 6 

grudnia  2016 roku o godzinie 12:10 zamknięcia obrad Komisji Środowiska.  

 

 

 
     Przewodniczący Komisji  

                Środowiska  

 

            Tomasz Jezierski 

 

Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 

Marta Szarecka ……………………………….. 


